

聖誕及新年宴會優惠

Special Offers for Christmas & Festive Celebrations

- ※ Sumptuous Festive Lunch Buffet starts FROM HK\$408 & Festive Dinner Buffet FROM HK\$488
(Minimum charge will be applied in Falcon Room and Le Menu Restaurant)
- ※ Free Banner (English wordings)
- ※ Complimentary Party-favor
- ※ Complimentary Food & Beverage Voucher at HK\$380
- ※ Free Parking (not applicable on weekdays during lunch period)
- ※ Special beverage package at HK\$75 (for lunch period with maximum 2 hours serving) OR
HK\$115 (for dinner period with maximum 4 hours serving) plus 10% service charge per person,
which includes unlimited consumption of chilled orange juice, aerated water & local beer
- ※ 15% Discount offered on special promotion bottled red, white wine and champagne
- ※ Corkage fee at special price HK\$120nett per bottle OR \$900nett for unlimited bottles



- ※ 西式豐富自助午餐每位由\$408起及自助晚餐每位\$488起
(富菜廳及Le Menu西餐廳設有最低消費額)
- ※ 免費英文橫額
- ※ 送贈精緻派對禮品
- ※ 贈送六國酒店餐飲禮券價值\$380乙張
- ※ 賓客免費泊車服務 (不適用於周一至周五午餐時段)
- ※ 另可享特惠飲品套餐每位\$75(午餐時段最多2小時)或
每位\$115(晚餐時段最多4小時)，包括無限量供應凍橙汁、汽水及本地啤酒
*價目另加一服務費
- ※ 預訂本酒店指定紅、白酒或香檳，可享八五折優惠
- ※ 自來酒類特惠開瓶費(淨價):
 - 每瓶\$120
 - 無限量開瓶費\$900

*For enquiry and reservation, please call our
Food & Beverage Department or Sales Department at 2866 2166
查詢或預訂請電 2866 2166與餐飲部或營業部聯絡。
* The above special offers are valid till January 15, 2017
註：此聖誕及新年宴會優惠有效期至二零一八年一月十五日止。*